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Protokół Nr 65/2013

z posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Rady Miasta Krakowa,
odbytego w dniu 16 grudnia 2013 roku

w w  Centrum Pomocy przy ul Smoleńsk 4 w Krakowie

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Zięba - Przewodniczący Komisji, 
udział wzięli członkowie Komisji oraz goście wg list obecności stanowiących załączniki nr 1 
i 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący  Komisji  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na  podejmowanie 
prawomocnych decyzji  o godzinie 17.00 otworzył  posiedzenie Komisji.  Następnie zapytał 
o uwagi do porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 
Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:

1. Zapoznanie się z działalnością Centrum Pomocy przy ul. Smoleńsk 4, prowadzonym 
przez Dzieło Pomocy św. Ojca Pio.

2. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
3. Oświadczenia, komunikaty.

Ad. 1.
Zapoznanie się  z  działalnością Centrum Pomocy przy ul.  Smoleńsk 4,  prowadzonym 
przez Dzieło Pomocy św. Ojca Pio.

Członkowie  Komisji  Rodziny i  Polityki  Społecznej  odwiedzili  Centrum Pomocy przy ul. 
Smoleńsk  4,  które  prowadzi  Dzieło  Pomocy św.  Ojca  Pio.  O pracy instytucji  opowiadał 
Ojciec. Henryk Cisowski - Dyrektor Centrum Pomocy św. Ojca Pio
Nowoczesny budynek ma 2,5 tys. m kw. i znajduje się w samym centrum Krakowa. „Miejsce 
to ma symboliczny wymiar - przypomina, że ludzie ubodzy są częścią społeczeństwa” - mówi 
o. Henryk Cisowski. Całkowity koszt budowy i wyposażenia Centrum to ponad 15 mln zł, 
które w całości sfinansowało Dzieło Pomocy z wpływów z 1 proc. podatku.
 „Naszym celem od początku była pamięć o ubogich, którzy są poza marginesem społecznym. 
Centrum  ma  służyć  ludziom,  którzy  sobie  nie  radzą,  są  pozbawieni  pomocy,  ubogim  i 
bezdomnym.  Chcemy ich  wspierać  w rozwiązywaniu  ich  problemów” -  mówi  o.  Henryk 
Cisowski, dyrektor tej placówki. Nowy budynek ma pięć kondygnacji i prawie 2,5 tys. m kw. 
powierzchni użytkowej. Nowoczesny obiekt znajduje się w samym sercu Krakowa, przy ul. 
Smoleńsk,  na  działce  należącej  do  sióstr  Felicjanek.  W budynku  znajduje  się  łaźnia  dla 
bezdomnych, samoobsługowa pralnia, a także magazyn z odzieżą. W łaźni znajduje się pięć 
kabin  prysznicowych,  w  tym  jedna  przystosowana  do  potrzeb  osób  niepełnosprawnych. 
Osoba korzystająca z łaźni otrzyma ręcznik, środki do mycia oraz czyste ubranie. Na parterze 
umieszczona została jadalnia z nowocześnie wyposażoną kuchnią, gdzie ubodzy będą mogli 
otrzymać  codziennie  ciepły  posiłek.  Jadłodajnia  ta  jest  kontynuacją  Kuchni  Społecznej 
Siostry  Samueli,  którą  od  140  lat  prowadzi  Zgromadzenie  Sióstr  Felicjanek.  Na  piętrze 
znajduje  się  ambulatorium  medyczne,  które  prowadzone  będzie  przez  Stowarzyszenie 
Lekarzy Nadziei. Jest tam gabinet internistyczny, gdzie m. in. będzie można wykonać USG i 
EKG, a także gabinet ginekologiczny i stomatologiczny oraz pomieszczenie zabiegowe, gdzie 
będą zmieniane opatrunki. 
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W przyszłości planuje się otwarcie także gabinetu dermatologicznego.
Do końca tego roku Przychodnia Lekarska Lekarzy Nadziei pozostanie przy ul. Olszańskiej, a 
od nowego roku w całości przeniesie się do budynku Dzieła Pomocy św. Ojca Pio.
Są również sale do zajęć terapeutycznych, pracownie do nauki obsługi komputera. Jest nawet 
miejsce na dyskusyjny klub filmowy. 
Radni  byli  żywo zainteresowani  działalnością  organizacji.  Dyskutowano o  perspektywach 
współpracy  z  komisją  i  miejskimi  instytucjami  pomocowymi.  Anna  Prokop  –  Staszecka, 
radna i  dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. Jana Pawła II zaproponowała wygłoszenie 
prelekcji na temat zdrowia dla osób korzystających z centrum. 

Ad. 2.
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Komisja  jednogłośnie  przyjęła  harmonogram  posiedzeń  w  roku  2014.  Harmonogram 
posiedzeń stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 3. 
Oświadczenia, komunikaty.
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Komisji  o  godzinie  18.30 
zamknął posiedzenie.

Przewodniczący Komisji

       Stanisław Zięba
   Protokołowała: 
   Krystyna Sitek
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